
Ronnebyortens ÄSKO                                             Årsmöte i Hasselstads bygdegård                    
tisdagen den 26/3 2025 kl 19,00 

§ 1 Årsmötet öppnas. Henrik Erlandsson hälsar alla välkomna till årsmöte för Ronnebyortens 
älgskötselområde.

§ 2 a) Val av ordförande för mötet. Henrik Erlandsson valdes till ordförande för mötet.

      b) Val av sekreterare för mötet. Vicktor Jönsson valdes till sekreterare för mötet.

§ 3 Val av två (2) protokolljusterare tillika rösträknare. Arne Abrahamsson och Ulf 
Andersson.

§ 4 Fastställande av röstlängd. Vid behov.

§ 5 Godkännande av kallelse. Ja.

§ 6 Godkännande av föredragningslistan. Ja.

§ 7 a) Styrelsens verksamhetsberättelse. Den lästes upp och visades med projektor och det 
diskuterades noggrant genom alla punkterna innan den lades till handlingarna.

      b) Redogörelse av det senaste jaktåret, inventering, obsar och avskjutning. 
Inventeringen 2024 visade att vi hade en älgstam på ca 7,1 älgar/1000 hektar i Norr, ca 3,1 
älgar/1000 hektar i Mitt och ca 1,8 älgar/1000 hektar i Syd. Det blev en total på 3,33 
älgar/1000 hektar.

Obsar. Vi fick ihop 5246 obstimmar. Vi obsade 60 tjurar, 51 hondjur, 24 kor med 1 kalv, 6 
kor med 2 kalvar, 1 ensam kalvar och 11 oidentifierade.

Reproduktionen 0,46 kalvar/hondjur

Avskjutning. 7 tjurar, 0 hondjur och 8 kalvar.

     c) Ekonomisk redogörelse. Mathias Jäghagen går igenom balansrapporten. Vi har inte 
skicka ut några fakturor på medlemsavgiften för det gångna året pga strul med 
faktureringssytemet. Men nu är allt igång igen och kommer att skickas ut nu under våren.

§ 8 Revisorernas berättelse. Carl-Douglas Lundgren läste upp revisorernas berättelse och 
den godkändes av mötet. Revisorerna var tydliga med att de inte har kunnat granska 
räkenskaper och förvaltningsunderlag tillräckligt väl då underlaget inkommit väldigt sent. 
Revisorerna tycker att det varit bristande information till föreningens medlemmar, vilket leder 
till minskat intresse. Hela revisionsberättelsen kommer att läggas ut på hemsidan och på 
Viltrapport.



§ 9 Fastställande av resultat och balansräkning. De presenterade resultat – Balansräkning 
fastställdes.

§ 10 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. Ja (om vi följer revisorernas 
påpekande)

§ 11 Ev. förslag på stadgeändringar. -

§ 12 Övriga inkomna motioner och skrivelser. Inga inkomna.

§ 13 Val av ordförande för Ronnebyortens älg och kronskötselområde på 1 år. Henrik 
Erlandsson valdes till ordförande enligt valberedningens förslag.

§ 14 a) Val av övriga ledamöter till styrelsen Markus Svensson 2år, Vicktor Jönsson 2år, 
Ronny Jönsson 2år, Ronny Johansson 2år (omval på samtliga) Nyval på Ulf Andersson 1år 
(Ersätter Hans-Åke Johansson som valt att lämna sitt uppdrag i styrelsen i förtid) Valdes 
enligt valberedningens förslag. 

        b) Val av suppleanter till styrelsen:  Ny val på Marcus Meurling på 1 år. Valdes enlig 
valberedningens förslag. (Ersätter Ulf Andersson som tar plats i styrelsen)

§ 15 a) Val av två (2) revisorer (1år) Omval på Douglas Lundgren och Sven Holgersson

        b) Val av en (1) revisorssuppleanter (1år) Omval Kjell Andersson.

§ 16 Val av representanter till arbetsgrupperna. Samtliga omvaldes enligt valberedningens 
förslag. Dock fick styrelsen i uppgift att kolla över grupperna och se över behovet av dessa. 
Även bli bättre på att nyttja.

a) Tilldelnings- och OBS-gruppen (1år) Ronny Johansson (Sammankallande) Kent 
Ovesson, Bengt Sandberg, Bert Svensson, Sven Martinsson, Christer Svensson, Robert 
Runesson, Robin Sebernby, Andreas Andersson.

b) Inventeringsgruppen (1år) Mathias Jäghagen (sammankallande) Ingmar Lindström, 
Ronny Jönsson, Henrik Erlandsson, Vicktor Jönsson.

c) Viltvård, skog- och jordbruksskadegruppen (1år) Anders Karlsson (sammankallande) 
Göran Karlsson, Carl-Johan Nordström, Inge Eriksson, Knut Svensson, Stig Augustsson, 
Karl-Erik Thernström, Nils-Gunnar Johannesson, Anders Svantesson, Fredrik Ovesson.

§ 17 Beslut om arvodering och reseersättningar. Vi kommer att fortsätta med 
reseersättning enligt statlig nivå (25kr/mil). Vi ger styrelsen i uppgift att ta fram hur vi löser 
detta i framtiden till kommande jaktmöte.

§ 18 Val av valberedning. Omval på Anders Olsson (sammankallande) Karl-Erik 
Thernström, Tor Wolgast, Hans-Erik Håkansson. Nyval på Anders Einarsson som ersätter 



Karl-Gunnar Åkesson. Anders Olsson lyfte att vi behöver ha ruljangs både på personer i 
valberedningen och vem som är sammankallande.

§ 19 Ansökan om:

a) Inträde till skötselområdet. Det ligger en del ansökningar om att gå med som vi inte fått 
beslut på från länsstyrelsen än.

b) Utträde ur skötselområdet. Vi har inte fått in uppgifterna från länsstyrelsen även på 
denna punkt.

§ 20 Rapport om skötselplanens aktualitet. Ny älgskötselplanen ska arbetas fram för 
jaktåren 2025-2028. Vi reviderar planen inför varje säsong. 

Kronskötselplanen ska också göra en helt ny, men avskjutningsplanen kommer troligtvis vara 
som tidigare plan- 8 hjortar, 8 hindar och 12 kalvar.

§ 21 a) Regler för älgjakten, utöver de i Stadgarna § 8 angivna. Enkelkalv fredas tills 
hondjuren är skjutna i respektive grupp. Eller tills dess att styrelsen beslutar annat.

Vi beslutar att jaktstarten på älg blir den 8/10.

b) Regler för kronviltsjakten, utöver de i Stadgarna § 8 angivna. Jakttider 16/8-7/10 är 
endast hind och kalv lovligt. 8/10-31/1 är alla djur lovliga. 1/2-29/2 är endast hind och kalv 
lovligt. (Enligt ordinarie jakttider)

§ 22 Beslut om de antal kronvilt som skall fällas och fördelningen av dem mellan de i 
skötselområdet ingående jaktlagen. Samt fastställande av reservkvot. Ny plan ska läggas. 
Styrelsen får fria händer att ta fram en ny skötselplan för kronviltet.

§ 23 Praktiskt älgvårdsarbete, älginventering och skadeförebyggande åtgärder. 
Skötselområdet har köpt in saltstenar som varje jaktlag har möjlighet att hämta ut mot en 
kupong som fås av styrelsen. Man kommer att kunna hämta saltstenar på Lantmannaaffären i 
Ronneby. Sista maj sätter vi som sista datum för att hämtar ut sina saltstenar.

§ 24 a) Beslut om avgifter, för täckande av kostnader för administration och åtgärder 
enligt beslut i punkten 23 ovan, arealavgiften. 1 kr/hektar. För samtliga jaktlag. 

b) Beslut om belopp för sanktionsavgifter. Sanktionsavgift på 500kr för ej inlämnade 
rapporter (Spillningsinventering, Älgobs, Avskjutningsrapport och inlämning av käkar för 
vuxna älgar och kronvilt)



§ 25 Övriga frågor. Förslag på att göra några trevliga aktiviteter för medlemsavgiften, tex 
skjutbana/skjutbiograf med lättare tilltugg. Fortsätta med att köpa in saltstenar.

§ 26 Mötets avslutning. Henrik tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Ordförande för mötet                                                    Sekreterare 

-----------------------------------                                           --------------------------------------

Henrik Erlandsson                                                         Vicktor Jönsson

Justeringsman                                                                Justeringsman

-----------------------------------                                           -----------------------------------------

Arne Abrahamsson                                                            Ulf Anderson


